

- လှိုင်ထံလှိုင်နီမုတမာ်စုင်လီအသးလထံကျါ
- ကုထီင်သိးထီင်
- ကနင်လီအီးဟးထီင်လါလီမိခိင်
- ကတိတော်အီးကဘင်တော်နာ်ပာ်အီ
- လဲပုတော်
- ဟ်ယုင်ဟ်ဂီလါပုတတအပု
- လဲဆုတော်မအလီမုတမာ်တဆူးတော်ဆါအဂီတော်သုင်နိင်ဖးသီတဖင်
- ပုတော်ပိးတော်လီဒ်သိးအီးလှိုင်လီဆုင်နီတဖျင်
- ကွာ်ထွဲအဝဲသုင်အဟံင်အယီအီးလါတော်ကအိင်အီးတော်အိင်မုအိင်ဂဲလါအဂုတခါနုင်လီ

၃. နီခိင်နီသးကွာ်ဂီတလါတပျဲတဆုင်တချူအကလုင်တဖင်

တော်ကုင်တော်ဆးတော်သုင်ညါဂုင်ဝီအတော်တလါတပျဲတဆုင်တချူ

ပုလါအအိင်အီးတော်ကုင်တော်ဆးတော်သုင်ညါဂုင်ဝီအတော်တလါတပျဲတဆုင်တချူတဖင်နုင်အိင်အီးတော်ကီတော်ခဲအါနု်ပုအဂုလါတော်မလိနု်တော်အသီတဖင်အပု၊ တော်ယံင်လီကျါလီတော်ဂုင်ကီတဖင်အပု၊ တော်စာ်ဆါလီအသးအီးတော်သုင်နီင်ထီင်တဖင်အပုသုဝဲဒင်နုင်လီ။ တော်လါအညီနု်ဒုးကဲထီင်အီတဖင်မုဝဲ- တော်အိင်ဖျင်ထီင်အီးတော်တလါတပျဲတဆုင်တချူတခါအံ

တော်ကီတော်ခဲတဖင်ဖဲအထီင်အကတီင်(အဒိ-တဒီးနု်အီးကစုင်ကွင်အကင်လါလါပျဲဘင်အယိ)

တော်အိင်ဆုင်အိင်ချူအတော်ကီတော်ခဲတဖင်

တအိင်အီးတော်အိင်အလါအပျဲ၊ မုတမာ်တဒီးနု်ဘင်ကသံင်ကသီတော်ကွာ်ထွဲကဟုကယာ်လါအဂုတဖင်အယိ

နီခိင်ကွာ်ဂီအတော်တလါတပျဲတဆုင်တချူ

နီခိင်ကွာ်ဂီအတော်တလါတပျဲတဆုင်တချူဒီဘင်မဟုးပုတဂါအမိင်ပုအတော်ဟုးတဂါတဖင်မုတမာ်အတော်သုတော်ဘင်လါကသုးအသး၊ အဒိတော်ဟးထီင်ဟးလီမုတမာ် တော်ကီဆင်တဖင်နုင်လီ။ မုတမာ်တော်အံမဘင်ဒီနီခိင်ကွာ်အဂီလါသုဝဲဒင်၊ အဒိတော်တအိင်ဝဲဒင်အီးခိင်မုတမာ်စုင်တခိနုင်လီ။ တော်လါအဒုးကဲထီင်နီခိင်ကွာ်ဂီအတော် တလါတပျဲတဆုင်တချူအိင်ဝဲအါမး၊ ပုတဂါအိင်ဖျင်ထီင်ဝဲဒင်နုင်သုဝဲဒင်၊ ခီဖျိတော်ဘင်ဒီဘင်ထံးသတုင်ကလင်မုတမာ်ခီဖျိတော်ဆူးတော်ဆါအယိနုင်သုလီ။

နီခိင်ကွာ်ဂီအတော်တလါတပျဲတဆုင်တချူဟ်ယုင်ပျိပံင်အတော်ဘင်ဒီဘင်ထံး၊ တော်အထုင်အပျိသံတော်ဆါအီးဖံးညင်ထံးဂျူကျါထီင်တော်ဆါတဖင်နုင်လီ။

နာ်ဂုင်ဝီအတော်တလါတပျဲတဆုင်တချူ

နာ်ဂုင်ဝီအတော်တလါတပျဲတဆုင်တချူမဘင်ဒီကျါကျဲလါခိင်နုင်မတော်အီးတော်ဂုင်တော်ကျါအီးတော်ဆးကျိးဆးကျဲဒင်အီးမိင်ပုဒီတဂါညါ၊ အဒိ၊ တော်ကတိထီင်တော်၊ တော်ဆိ ကမိင်ထီင်တော်အီးတော်သုးထီင်သုးလီသးတဖင်နုင်လီ။ ပုကညီတဖင်အိင်ဖျင်ထီင်ဝဲဒင်အံသုဝဲဒင်၊ အတော်တလါတပျဲတဆုင်တချူတခါအံကဲထီင် လါအတော်အိင်မုအပတီင်လါခဲနုင်သုဝဲဒင်မုတမာ်မနု်တော်တလါတပျဲတဆုင်တချူတခါအံခီဖျိတော်ဘင်ဒီဘင်ထံးသတုင်ကလင်တခါအယိနုင်သုလီ။

နီသးတော်ဆိကမိင်ဆိကမးအတော်ဆူးတော်ဆါ

ပုလါအအိင်အီးနီသးတော်ဆိကမိင်ဆိကမးတော်ဆူးတော်ဆါတဖင်ဘင်တဘင်အိင်အီးတော်ကီတော်ခဲတဖင်လါကျါကျဲလါအဝဲသုင်ဆိကမိင်ထီင်တော်၊ အတော်တုင်ဘင်မုတမာ် အတော်အိင်ထီင်အိင်လီ၊ လါအမဘင်ဒီအတော်ဂုလီင်မုင်လီင်၊ တော်သုတော်ဘင်လါကမတော်မုတမာ်အိင်ဆိးနုင်လီ။ အဒိပုတဂါဘင်တဘင်ကအိင်အီးတော်သးဟးဂီတော် သးလီကျါဒီခိင်မုလါအမဘင်ဒီအဝဲသုင်အတော်သုတော်ဘင်လါအကဟ်ယုင်ဟ်ဂီလါအကီးနု်ဒီးအတော်အိင်မုအပုနုင်လီ။ တော်အံမဘင်ဒီအဝဲသုင်အတော်ဂုလီင် မုင်လီင်တဖင်၊ အဝဲသုင်အတော်ဖံးတော်မ၊ ဒီးအတော်အိင်မုအတော်မုင်လါသးခုနုင်လီ။

နါယံင်နါတော်သုင်ညါဂုင်ဝီအတော်တလါတပျဲတဆုင်တချူ

တော်အံဟ်ယုင်တော်နာ်ဟုတော်လီမာ်၊ တော်ထံင်အတော်ဟးဂီမုတမာ်တော်သုကတိတော်အတော်ဟးဂီတဖင်နုင်လီ။

တော်မနု်ခိင်နုင်အတော်ဘင်ဒီဘင်ထံး

တော်မနု်ခိင်နုင်အတော်ဘင်ဒီဘင်ထံးတခါမုခိင်နုင်အတော်ဘင်ဒီဘင်ထံးလါအကဲထီင်ဖဲအိင်ဖျင်ဝဲအလီခဲနုင်လီ။ တော်အံကဲထီင်အသးခီဖျိသိလှိုင်၊ တော်လီင်ခိင် လီင်ကွဲမုတမာ်တော်ကဲထီင်သတုင်ကလင်လါအကတဖင်၊ ကလံဘင်၊ ခိင်နုင်အယဲဟ်ဖျိင်အသးအီးခိင်ထီင်တော်ဆါ၊ သံးကဲ၊ တော်သုကမင်ကသံင်မုဘီးမုတမာ်တော်အ စုင်အပျိတဖင်အယိနုင်လီ။ တော်ဘင်ဒီဘင်ထံးလါတော်မနု်ခိင်နုင်အတော်ဘင်ဒီဘင်ထံးနုင်ကဲတော်တဆံးတကွာ်အီးတော်တစီတလီင်သုဝဲဒင်၊ မုတမာ်ကဲတော်အဒိင်အ မုင်အီးအိင်လါသးသမုဒီတစီင်သုဝဲဒင်နုင်လီ။

အီးထံးစာ်မ်

ပုလုအအိၣ်ဒီးအီးထံးစာ်မ်တဖၣ်ဘၣ်တဘၣ်ကအိၣ်ဒီးတၢ်ကိတ်ခဲတဖၣ်လၢကၢၢ်ကွၢ်မ့တမ့ၢ်တၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီးလၢတၢ်ကမၤလိၣ်န့ၢ်ပုဂံဝိအတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ်. အဲဒၣ်ဘၣ်တဘၣ်ကအိၣ်ဒီးတၢ်တူၢ်ဘၣ်တဖၣ်တလၢဝဲဒၣ်လၢတၢ်ကလုာ်တဖၣ်. တၢ်ဖိၣ်ပလၢ. တၢ်အရီၢ်. တၢ်အစိတဖၣ်. တၢ်ကပိၤမ့တမ့ၢ်တၢ်အလွၢ်တဖၣ်န့ၢ်လီၤ.

၄. တၢ်မၤန့ၢ်တၢ်မၤစၢၤလၢအဆိ

နမ့ၢ်ဆိကမိၣ်လၢနဖိမ့ၢ်အိၣ်ဒီးနီၢ်ခိနီၢ်သးကွၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့တခါခါန့ၢ်. တၢ်မၤန့ၢ်တၢ်မၤစၢၤတသ့ဖဲအသ့လၢအဆိအချ့အံၤမၤစၢၤဖိသၣ်လၢကအိၣ်ထီၣ်ဒီးဒိၣ်ထီၣ်အိၣ်ထီၣ်သ့ဝဲဒၣ်ဒီးတၢ်အံၤအခိပညီန့ၢ်ဘၣ်တဘၣ်အဲဒၣ်ကလိၣ်တၢ်မၤစၢၤလၢအစ့လၢခဲန့ၢ်သ့ဝဲန့ၢ်လီၤ.

တၢ်မၤန့ၢ်ဆိတၢ်မၤစၢၤလၢအဆိအံၤမၤစၢၤဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်လၢကနၢ်ဟံၣ်အဲဒၣ်အဖိအနီၢ်ခိနီၢ်သးကွၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့အဂ့ၢ်ဒီးဟ့ၣ်တၢ်ကွၢ်ထွဲကဟုလၢအဂ့ၢ်ဝဲဒၣ်လၢအဲဒၣ်အဖိအဂီၢ်န့ၢ်လီၤ.

၅. မၤန့ၢ်တၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤလၢနလိၣ်ဘၣ်အီၤ

ပုလုအအိၣ်ဒီးနီၢ်ခိနီၢ်သးကွၢ်ဂီၤတဆူၣ်တချ့တလၢတပျဲတနီၤဒီးအဲဒၣ်အဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်တၢ်ကိတ်ဘၣ်အသးလၢအကမၤန့ၢ်တၢ်မၤစၢၤလၢအဲဒၣ်လိၣ်ဘၣ်ဝဲန့ၢ်လီၤ. တၢ်အံၤအရ့ၣ်ဝဲဒၣ်လၢနန့ၢ်ဟံၣ်တၢ်လၢနီၢ်ခိနီၢ်သးကွၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့န့ၢ်မ့ၢ်တၢ်မၤန့ၢ်လဲၣ်န့ၢ်လီၤ. နကတိၤတၢ်ဒီးနကသံၣ်သရၣ်ဘၣ်ယးတၢ်ကထံၣ်သ့ၣ်ညါဘၣ်မ့ၢ်နအိၣ်ဒီးနီၢ်ခိနီၢ်သးကွၢ်ဂီၤတဆူၣ်တချ့တလၢတပျဲဘၣ်တခါန့ၢ်ခါန့ၢ်လီၤ. တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲတၢ်မၤတဖၣ်ဒီးတၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤတဖၣ်အိၣ်ဝဲဒၣ်လၢအမၤစၢၤပုလုအအိၣ်ဒီးနီၢ်ခိနီၢ်သးကွၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့တဖၣ်ယုၣ်ဒီးအဲဒၣ်အဟံၣ်ဖိယိဖိန့ၢ်လီၤ.

၆. တၢ်ကမၤန့ၢ်တၢ်မၤစၢၤဖဲလဲၣ်

ဖဲနမ့ၢ်အိၣ်လၢကီၢ်စဲၣ်ခွဲစလဲၣ်ဒီးန့ၢ်မ့တမ့ၢ်နဟံၣ်ဖိယိဖိအကျိတဂၤလိၣ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢၤအဲဒၣ်အံၤ. နကိးဘၣ် 13 74 68 ဒီးယုၣ်လၢနကန့ၢ်တဘၣ်တၢ်ဒီးပုတဂၤလၢနီၢ်ခိနီၢ်သးကွၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့အတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲတၢ်မၤတဖၣ်ဘၣ်ယးနတၢ်အိၣ်သးန့ၢ်သ့ဝဲလီၤ.

၇. တၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤအတၢ်ဆိတလဲအသးအသိတဖၣ်လၢပုလုအအိၣ်ဒီးနီၢ်ခိနီၢ်သးကွၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့တဖၣ်အဂီၢ်

ခါဆူၣ်ညါသၢန့ၢ်ဘၣ်ယးပုလုအအိၣ်ဒီးနီၢ်ခိနီၢ်သးကွၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့ဒီးအဲဒၣ်အဟံၣ်ဖိယိဖိတဖၣ်မၤန့ၢ်တၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤလၢအဲဒၣ်လိၣ်ဘၣ်အီၤသ့လၢကျဲးလဲၣ်အဖိခိၣ်တၢ်ဆိတလဲဒိၣ်ဒိၣ်မ့ၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်အီၤကအိၣ်ဝဲဒၣ်န့ၢ်လီၤ. နမၤသ့ၣ်ညါနသးဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢခံကတၢ်တဖၣ်ခိဖျိတၢ်လဲအိၣ်သကိးဘၣ်ထံကီၢ်ပတီၢ်နီၢ်ခိနီၢ်သးကွၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့အတၢ်အုၣ်ကီၢ်အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲးအပုၣ်ယဲးဘျးစဲ! www.ndis.gov.au မ့တမ့ၢ်ကိးဘၣ်အဲဒၣ်လၢ 1800 800110 မ့တမ့ၢ် 131 450 ဖဲနမ့ၢ်လိၣ်ဘၣ်ပုကတိၤကျိးထံတၢ်န့ၢ်တက့ၢ်.

၈. မ့ၢ်နလိၣ်ဘၣ်ပုကတိၤကျိးထံတၢ်တဂၤမ့တမ့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢတၢ်ကျိးထံပၣ်လၢအလျုးပၤ

တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲတၢ်မၤတဖၣ်ခဲလၢလၢပုလုအအိၣ်ဒီးနီၢ်ခိနီၢ်သးကွၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့တဖၣ်အဂီၢ်အဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ကျိၣ်စ့ဆိၣ်ထွဲအီၤခိဖျိခွဲစလဲၣ်ကီၢ်စဲၣ်ပဒိၣ်ကဘၣ်ဟ့ၣ်ပုကတိၤကျိးထံတၢ်တဖၣ်ဖဲတၢ်လိၣ်ဘၣ်အီၤအခါ. ဒီးနယုၣ်ပုကတိၤကျိးထံတၢ်တဂၤသ့ဝဲဒၣ်န့ၢ်လီၤ. ထံကီၢ်ပတီၢ်နီၢ်ခိနီၢ်သးကွၢ်ဂီၤတလၢတပျဲတဆူၣ်တချ့အတၢ်အုၣ်ကီၢ်အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲးဟ့ၣ်ပုကတိၤကျိးထံတၢ်တဖၣ်သ့ဝဲစ့ၢ်ကိးန့ၢ်လီၤ. **ပုကတိၤကျိးထံတၢ်တဖၣ်ဒီးန့ၢ်တၢ်မၤလိမၤဒီးဒီးကဘၣ်ဟံၣ်သ့ၣ်နဂီၢ်နကျိးဒီးတဘၣ်ဒုးသ့ၣ်ညါပုကဘၣ်န့ၢ်လီၤ.** တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲတၢ်မၤတဖၣ်ကြးဟ့ၣ်နတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဒ်ကျိၤကျဲးလၢနန့ၢ်ဟံၣ်အီၤသ့ဝဲအသိး. အဒီး, နမၤအဲဒၣ်လၢကကျိးထံန့ၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်ဆူနနီၢ်ကစၢ်အကျိၣ်န့ၢ်လီၤ.



၉.တၢ်ကတိၤခဲးန့ၢ်တၢ်အတၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢ

ဖဲန့ၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢလၢတၢ်ကတိၤထီၣ်တၢ်ဘၣ်ဃးတၢ်လၢန့ၢ်လိၣ်ဘၣ်အိၣ်န့ၢ်,ဘၣ်တဘၣ်နကဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢလၢတၢ်ကရၢကရိၤလၢအကတိၤခဲးန့ၢ်တၢ်တခါအဆိၣ်လၢတၢ်ကမၤတၢ်အံၤအဂီၢ်န့ၢ်လီၤ.

လၢခူစလဲန့ၢ်အဖျါ,နဆဲးကျိးဝဲဒၣ်-

AMPARO တၢ်ကတိၤခဲးတၢ် [AMPARO Advocacy (Brisbane)]	3354 4900
Capricorn ထံဖိကီၢ်ဖိတၢ်ကတိၤခဲးတၢ် [Capricorn Citizen Advocacy (Rockhampton)]	4922 0299
Gold Coast တၢ်ကတိၤခဲးတၢ် [Gold Coast Advocacy]	5564 0355
Townsville ပှၤကတိၤခဲးတၢ်လၢအသဘူ [Independent Advocacy Townsville]	4725 2505
Ipswich လီၢ်ကဝီၤဒိၣ်တၢ်ကတိၤခဲးတၢ်အတၢ်မၤစၢအတၢ်ဖဲးတၢ်မၤ [Ipswich Regional Advocacy Service]	3281 6006
Mackay တၢ်ကတိၤခဲးတၢ်ကရၢ [Mackay Advocacy Inc]	4957 8710
Queensland တၢ်ကတိၤခဲးတၢ်ဟံၣ်ဖျိၣ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ကရၢကရိ [Queensland Advocacy Incorporated]	3844 4200
တၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်တဖၣ်လၢတၢ်ဆိးကါသ့အိၣ်တၢ်ဟံၣ်ဖျိၣ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ကရၢကရိ [Rights In Action Incorporated (Cairns)]	4031 7377
ကတိၤထီၣ်တၢ်လၢန့ၢ် [Speaking Up For You (Brisbane/ Caboolture)]	3255 1244
Sunshine Coast ထံဖိကီၢ်ဖိအတၢ်ကတိၤခဲးတၢ် [Sunshine Coast Citizen Advocacy]	5442 2524
တၢ်ကတိၤခဲးတၢ်ဒီးတၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢအလီၢ်ခၢၣ်သး [The Advocacy and Support Centre (Ipswich)]	3812 7000
တၢ်ကတိၤခဲးတၢ်ဒီးတၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢအလီၢ်ခၢၣ်သး [The Advocacy and Support Centre (Toowoomba)]	4616 9700
ပှၤလၢအဆိၣ်ဒီးနီၢ်ခိၣ်နီၢ်သးက့ၢ်ဂီၤတလၢတပျဲးတဆူၣ်တချ့အိၣ်စၢတြၢလၢယါ [People with Disability Australia (Bundaberg, Fraser Coast, Logan, Mt Isa, Sunshine Coast)]	1800 422 015



တၢ်မၤတၢ်ကဒုးကဒုၣ်န့ၢ်တၢ်တူၢ်လိၣ်အိၣ်သ့န့ၢ်လီၤ.

သ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်,ဖဲတၢ်မ့ၢ်မၤနဆဲးကျိးတၢ်ကရၢကရိတခါသန့က့အဝဲသ့ၣ်မ့ၢ်တၢ်မၤစၢန့ၢ်,တၢ်အံၤတြးဘၣ်ဝဲဒၣ်လၢနကက့ၤကဒါဒီးယုန့ၢ်တၢ်မၤစၢလၢအဖျါအလီၢ်မ့တမ့ၢ်မၤတၢ်ကဒုးကဒုၣ်န့ၢ်လီၤ.

ဖဲန့ၢ်တူၢ်ဘၣ်လၢနဘၣ်တၢ်က့ၢ်တလီၤထီၣ်ဒါန့ၢ်ဖျါလၢနလ့ၢ်လၢတၢ်ဆဲးတၢ်လၢမ့တမ့ၢ်န့ၢ်ခိၣ်နီၢ်သးက့ၢ်ဂီၤတလၢတပျဲးတဆူၣ်တချ့အလီၢ်,နဆဲးကျိးဝဲဒၣ်ခူစလဲန့ၢ်တၢ်တီၤတၢ်က့ၢ်တလီၤတၢ်အဆိၣ်မံးဂျၢၣ်လၢ1300 130 670န့ၢ်သ့ဝဲဒၣ်န့ၢ်လီၤ.

တၢ်တၢ်ကျိၤတခါအံၤဘၣ်တၢ်မၤအိၣ်ထီၣ်အိၣ်လၢAMPARO တၢ်ကတိၤခဲးတၢ်ကရၢန့ၢ်လီၤ.ဖဲတၢ်က့ၢ်ထွဲကဟ့ၢ်ကယၢ်ကိးခါဒီးအံၤဘၣ်တၢ်မၤစၢလၢတၢ်ကမၤလီၤတၢ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်အံၤဘၣ်လိၣ်အသဒီးတၢ်ဆၢကတီၢ်လၢတၢ်ခဲးကျိၤလီၤအိၣ်သ့န့ၢ်က့,တၢ်ဖိတၢ်လဲတခါအံၤအိၣ်ပညိၣ်မ့ၢ်တၢ်ကဟ့ၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဝဲထံနီၤဖးထီၣ်တခါအဂီၢ်,ဘၣ်ဆၢဘၣ်တဘၣ်တမ့ၢ်တတီၤ,တချ့အံၤဂျၢၣ်ကတီၢ်မ့တမ့ၢ်တလၢတပျဲးထီၣ်ဘးဝဲဒၣ်န့ၢ်တၢ်အိၣ်သးန့ၢ်သ့ဝဲဒၣ်န့ၢ်လီၤ.တၢ်ဟ့ၢ်က့ၢ်ဟ့ၢ်ဟ့ၢ်ဖးလၢနီၢ်တဂၤစ့ၣ်စ့ၣ်အဖီခိၣ်ဆူၣ်န့ၢ်တၢ်ဟ့ၢ်က့ၢ်အိၣ်ဒိၣ်အါအါန့ၢ်လီၤ.



53 Prospect Road, Gaythorne, QLD 4051
 PO Box 2065, Brookside Centre, QLD 4053
www.amparo.org.au info@amparo.org.au

phone 07 3354 4900
 Interpreter Service 131450